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Protokół nr XXXVII/22 

z Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego 

odbytej w dniu 4 marca 2022 roku w formie zdalnej 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński otworzył obrady 

o godzinie 1200. Powitał przybyłych na Sesję Radnych oraz Gości. 

 

Radni Powiatu Żyrardowskiego na wniosek Przewodniczącego uczcili minutą ciszy ofiary 

wojny na Ukrainie. 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecni Radni: Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski. 

 

Ad. 3 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie załatwienia skargi na Dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg w Żyrardowie. 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego.  

8. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie za rok 2021. 
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9. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Żyrardowie                

z działalności za rok 2021. 

10. Sprawozdanie Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2021. 

11. Informacja o pracy Zarządu. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty w następujący sposób: 

 

16 głosami „za” Jacek Czubak, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski,  

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, 

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder,  

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

3 „nieobecni” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski  

 

 

Ad. 4 

 

Protokół z XXXVI/22 Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty w następujący 

sposób: 

 

15 głosami „za” Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Genowefa 

Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, 

Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski,  

Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz,  

Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „brak głosu” Jacek Czubak 

3 „nieobecni” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski  

 

Ad. 5 

 

O godzinie 12:05 do obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego dołączyli: 

Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski i Anna Bednarek. 
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Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok została 

podjęta jednogłośnie 19 głosami „za”. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kazimierz Sadowski przedstawił 

projekt uchwały w sprawie załatwienia skargi na Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg  

w Żyrardowie. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały w sprawie załatwienia skargi na Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg  

w Żyrardowie. 

 

Uchwała w sprawie załatwienia skargi na Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg  

w Żyrardowie została podjęta w następujący sposób: 

 

17 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, 

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk,  

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, 



4 

 

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder,  

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

 

1 „wstrzymuję się” Genowefa Milczarek  

 

1 „brak głosu” Dariusz Mitrowski 

 

Ad. 7 

 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu Żyrardowskiego Pani Anna Olędzka 

przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Pan Michał Ochnicki przedstawił pozytywną 

opinię Komisji do ww. sprawozdania.  

 

Sprawozdanie ww. sprawie zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 8 

 

Komendant Powiatowej Komendy Policji w Żyrardowie Pani Edyta Marczewska przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie za rok 2021. 

 

Radny Pan Błażej Zawadzki poinformował, że do samego sprawozdania nie ma uwag natomiast 

w nawiązaniu do poprzedniego roku, wyraził niezadowolenie z organizacji pracy Powiatowej 

Komendy Policji w Żyrardowie, która była odpowiedzialna za organizację i koordynowanie 

szczepień m.in. funkcjonariuszy Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Powiatu 

Żyrardowskiego. Poinformował, że jedna z grup strażaków została wysłana w ramach 

szczepień do odległego Grójca, gdzie zostali zaszczepieni pierwszą dawką. Gdy strażacy  

udali się na drugą dawkę wystąpił problem, gdyż okazało się, że placówka jest zamknięta,  

o czym nie zostali poinformowani. Pan Radny oznajmił, że bezskutecznie podejmowano próby 

kontaktu Pani Rzecznik z Panią Komendant Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie  
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w celu rozmowy i wyjaśnień w tym temacie. Pan Radny Błażej Zawadzki w imieniu strażaków 

Ochotniczej Straży Pożarnej podziękował Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego  

w Żyrardowie, bo dzięki tej placówce strażacy zostali zaszczepieni. Zwrócił się z prośbą,  

aby Pani Komendant się do tego odniosła, ponieważ strażacy zostali wprowadzeni w błąd, 

stracili czas i pieniądze na dojazd, a do tej pory nie wyjaśniono, z czego wyniknęło  

to zamieszanie.  

 

Komendant Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie Pani Edyta Marczewska okazała swoje 

niezadowolenie z poruszonego przez Pana Radnego odległego w czasie tematu. Oznajmiła,  

że nikt nie próbował się z nią kontaktować w tej sprawie i niemożliwym jest, aby nie odebrała 

telefonu osobiście bądź przez sekretariat czy służbę dyżurną. Poinformowała,  

że koordynatorem szczepień ogólnym była Komenda Powiatowa Policji. Oznajmiła,  

że strażacy z ochotniczych jednostek mieli swoich koordynatorów oraz nadzór ze strony 

Komendy Powiatowej Straży Pożarnej. Pani Komendant dodała, że kadrowa która zajmowała 

się tą tematyką była we ścisłej współpracy z Komendą Wojewódzką w Radomiu  

i poinformowała, że bez dyrektywy, pisma, wytycznych i zaleceń Komendy Wojewódzkiej  

te szczepienia ani jakiekolwiek zmiany nie mogłyby się w żadnej postaci odbyć. Dodała,  

że osoba która zajmowała się tą tematyką w kadrach jest odpowiedzialnym  

i doświadczonym pracownikiem. Jeżeli o czymś nie zostali powiadomieni to nie mogli takiej 

informacji przekazać dalej. Oznajmiła, że przykro jest jej z okazanego niezadowolenia. 

Nadmieniła, że Ochotnicza Straż Pożarna jest bardzo aktywna i zaangażowana w swoje 

działania, poinformowała o dobrej współpracy OSP z KPP. Pani Komendant oznajmiła,  

że w celu dalszych rozmów na ten temat, pytań i wyjaśnień zaprasza do jednostki  

KPP w Żyrardowie. 

  

Radny Pan Błażej Zawadzki oznajmił, że nie zgadza się z wypowiedzią Pani Komendant  

Edyty Marczewskiej i poinformował, że osobiście dzwonił do Pani Rzecznik i sam próbował 

skontaktować się z Panią Komendant lecz bez skutku. Poinformował, że jego wypowiedź  

ma na celu przedstawienie działania oraz to w jaki sposób Strażacy OSP zostali potraktowani 

przez KPP w Żyrardowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński oznajmił, że liczy  

na porozumienie i dalszą dobrą współpracę między jednostkami.  
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Komendant Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie Pani Edyta Marczewska w nawiązaniu 

do drugiej wypowiedzi Pana Radnego Błażeja Zawadzkiego oznajmiła, że minął długi okres 

czasu od wspomnianego wydarzenia przez co nie wszystko dokładnie pamięta. Dodała,  

że opinia na temat szacunku do obywateli przez KPP jest bardzo subiektywna i jest to ocena 

tylko jednej osoby. Zasygnalizowała, że nie jest to czas ani miejsce do takich dyskusji. 

Wspomniała, że każdy kto wyrazi chęć i potrzebę, ma możliwość skontaktowania się z nią. 

Pani Komendant oznajmiła, że przyjmuje interesantów z miasta oraz z terenu całego powiatu. 

Jeśli nie ma możliwości rozmowy telefonicznej zawsze oddzwania. Oświadczyła, że jest jej 

przykro z powodu, że taka dyskusja się na tym forum pojawiła. Pani Komendant Edyta 

Marczewska zaproponowała Panu Radnemu spotkanie u Komendanta Powiatowej Straży 

Pożarnej, ponieważ chciałaby, aby Komendant PSP również się do tego odniósł. W nawiązaniu  

do szczepień dodała, że być może było tak, jak przedstawił Pan Radny, ale w chwili obecnej 

nie jest w stanie tego ani potwierdzić ani zaprzeczyć. Pani Edyta Marczewska poinformowała, 

że pierwszy etap szczepień był pod ścisłym nadzorem, były robione listy, były wytyczne, 

polecenia i sprawozdawczość z tym związana, co bardzo dobrze pamięta, bo dla KPP  

w Żyrardowie też była uciążliwa koordynacja szczepień wszystkich jednostek po kolei. 

Oznajmiła, że po każdym dniu szczepień wysyłane były sprawozdania do Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Radomiu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński podziękował  

Pani Komendant za przedstawione sprawozdanie oraz za to, że Powiatowa Komenda Policji  

w Żyrardowie stoi na straży bezpieczeństwa zdrowia i życia obywateli Powiatu 

Żyrardowskiego. Podziękował Policjantom Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie  

za sumienne wykonywanie swoich obowiązków.  

 

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Żyrardowie Pan Tomasz Cybul 

przedstawił sprawozdanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Żyrardowie z działalności za rok 2021. 
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Radny Pan Krzysztof Rdest zwrócił się do Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej z podziękowaniem informując, że miał okazję niedawno wizytować miejsca, które 

były przedstawione w prezentacji. Jest pod wielkim wrażeniem zmian w każdym aspekcie, 

począwszy od pralni i sali dydaktycznej, na sali do ćwiczeń skończywszy. Wyraził szacunek za 

to, jak wiele serca wkłada Pan Komendant w pracę i miejsce, aby wyglądało i było godne tych, 

którzy dbają o nasze bezpieczeństwo.  

 

Radny Pan Błażej Zawadzki podziękował Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży 

Pożarnej. Oznajmił, że rzadko można spotkać tak życzliwą osobę jeśli chodzi o problemy  

i potrzeby Ochotniczej Straży Pożarnej, i ta życzliwość przeradza się w konkretne działanie, 

konkretne osiągnięcia. Wyraził szacunek za podjęte działania w tak trudnym i krótkim czasie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński złożył podziękowania 

i gratulacje Panu Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej Tomaszowi 

Cybulowi za wykonywanie swojej pracy, za działalność operacyjną wszystkich jednostek 

zarówno zawodowych jak i ochotniczych. Podziękował za to, jak wielką, skuteczną i ważną 

pracę wykonują Strażacy. Życzył dalszych sukcesów Straży Pożarnej w Powiecie 

Żyrardowskim.  

 

Sprawozdanie ww. sprawie zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10 

 

Inspektor ds. Zarządzania Kryzysowego, Ochrony Ludności i Spraw Obronnych Arkadiusz 

Łankowski przedstawił sprawozdanie Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

za rok 2021.  

 

Radny Pan Michał Ochnicki podziękował za przybliżenie tego tematu gdyż jest dla niego 

bardzo ważny. Oznajmił, że warto by było pochylić się nad tematem powietrza, sprawdzić jakie 

kroki czynią poszczególne gminy w kierunku aby zmniejszyć emisję spalanych śmieci,  

aby powietrze było coraz czystsze. Poinformował, że dobrym przykładem jest Żyrardów,  

gdzie latają drony i sprawdzają czym palą mieszkańcy. Jego intencją jest sprawdzenie  

jak to się odbywa w poszczególnych gminach. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński podziękował Panu 

Inspektorowi za przedstawienie sprawozdania.  

 

Sprawozdanie ww. sprawie zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 11 

 

Informacja o pracy Zarządu została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 12. 

 

Wolnych wniosków nie zgłaszano. 

 

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński o godz. 1443 zamknął obrady XXXVII Sesji 

Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

 

               Przewodniczący 

Rady Powiatu Żyrardowskiego 

 

             Klaudiusz Stusiński 

Protokołowała: 

W. Majewska 


